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Skrivelse till regionstyrelsen  

 

Redovisa kringkostnaderna för hyrpersonal 

Socialdemokraterna vill att regionstyrelsen till oktobersammanträdet skriftligen 
återkommer med en utförlig redovisning av vilka kringkostnader som finns för 
hyrpersonal och hur stora dessa är. 

Vi har under lång tid och från många olika håll i verksamheten fått signaler om att 
kostnaden för hyrpersonal är mer än själva ersättningen till hyrbolagen. Felaktiga 
fakturor som behöver rättas till, passerkort som ska skapas och sedan kasseras, inlogg 
som ska förberedas och avslutas, introduktioner på avdelningar, utebliven 
journalföring som behöver göras av våra medarbetare. Detta är bara några exempel. 
Hur många anställda hos Region Kronoberg arbetar egentligen med att tillsätta och administrera 
hyrpersonal – ”på pappret” och i verkligheten? 

Socialdemokraterna är tydliga - Region Kronobergs pengar ska gå till vår egen 

verksamhet och våra medarbetare - inte till hyrbolag och privata vinster. Arbetet med 

att bli oberoende av hyrpersonal går för långsamt. 
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